
 
 

BRM.0012.9.8.2021 
 

Protokół  Nr  27/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  18 października 2021 r. 
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

 ----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Czas z trwania posiedzenia  11.00 – 11.12.                 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było zmian do porządku obrad. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 26/2021 z 21.09.2021 r. z posiedzenia Komisji.  

4. Analiza imprez sportowych zrealizowanych w pierwszym półroczu oraz  

w okresie wakacji w 2021 r. z uwzględnieniem trudności przy realizacji imprez.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 26/2021 z 21.09.2021 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 26/2021 z 21.09.2021 r. posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Analiza imprez sportowych zrealizowanych w pierwszym półroczu oraz  

w okresie wakacji w 2021 r. z uwzględnieniem trudności przy realizacji imprez.   
 

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Przedstawiła materiał. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Ja ma jedno takie pytanie, ponieważ nie mogłem być na ostatniej imprezie 

zorganizowany przez Ośrodek Sportu i Rekreacji, a mianowicie „Bieg o zachodzie 

słońca” i  z opinii, które do mnie dotarły była to bardzo fajna impreza. Bardzo mi się 

podobał sam pomysł zorganizowania imprezy. Można powiedzieć, że masowej 

imprezy, bo jednak sporo biegaczy wzięło w niej udział, ale chodzi też o charakter 

imprezy i o sam statut imprezy, czyli typowo rekreacyjnie bez pomiaru 

elektronicznego, bez ścigania się o nagrody. I rzeczywiście 250 osób, które 

uczestniczyło jest to wynik bardzo dobry, tym bardziej w tej dobie pandemii. I takie 

moje pytanie. Czy może Ośrodek Sportu i Rekreacji przewiduje jakieś imprezy 

rekreacyjne, biegowe lub takie, które mogłyby zachęcić do ruchu? Bo to są imprezy, 

które są bez wpisowego, bez rywalizacji. Czy coś takiego jest przewidywane? 

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Dziękuję za ciepłe słowa pod adresem OSiR-u, jeśli chodzi o organizację. Po raz 

pierwszy trzeba zauważyć, że chcieliśmy zorganizować bieg, który myślę, że 

doskonale wpisał się w oczekiwania zawodników, tych osób, które na co dzień  

biegają. Ideą oczywiście było to, aby ten bieg nie stał się jednym z biegów, gdzie 

dokonywany jest pomiar czasu, i żeby ta rywalizacja nie do końca była taką sportową. 

Chodziło nam przede wszystkim o to, żeby wyciągnąć ludzi na stadion w alejki, które 

były udostępnione w parku solankowym i myślę, że to zamierzenie zostało w pełni 

zrealizowane. Ponadto bardzo pięknie były zaprojektowane medale oraz koszulki. 

Spotkały się z naprawdę dużym uznaniem ze strony biegaczy. Może to nie zabrzmi 

dobrze z moich ust, ale proszę mi wierzyć, że spotkaliśmy się z taką wysoką oceną, 

że po prostu było nam bardzo miło. Co do imprez biegowych, to musze Państwu 

powiedzieć, że spodziewamy się jeszcze w miesiącu listopadzie, bądź na początku 

grudnia i zrobimy również bieg, ale o charakterze rekreacyjnym. Będzie on na pewno 

związany z tym okresem przedświątecznym i nie wykluczone, że z okazji Mikołajek 

może połączymy biegacza dorosłego ze swoim dzieckiem i będą jakieś drobne 

upominki właśnie z tej okazji. Ale o tym będziemy na bieżąco informować za pomocą 

stron internetowych, mediów. Chciałabym jeszcze powiedzieć, że 11 listopada, 

również jest organizowany bieg przez Ośrodek Sportu i Rekreacji, oczywiście pod 

patronatem Pana Prezydenta. Będzie to piąta edycja, ponieważ w tamtym roku nam 

wypadła z powodu reżimu sanitarnego, który obligował nas do tego, aby niestety nie 

organizować takich imprez. W związku z tym zapraszamy wszystkich mieszkańców 

Inowrocławia i nie tylko 11 listopada na bieg z okazji odzyskania przez Polskę 

Niepodległości. Tym razem nie będzie posiłku, który zawsze był. Wolimy skupić się 

na tym biegu i jedynym smakołykiem będzie rogal oraz herbata. Będzie również 
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pomiar czasu, czyli ten bieg będzie miał nieco inny charakter. Będzie większa 

rywalizacja sportowa. Zarówno coś dla rekreacji, jak i też dla rywalizacji.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję bardzo za odpowiedź. Ja bardzo żałuję, że nie mogłem być na tym biegu, 

ale niestety sprawy rodzinne wykluczyły mnie z udziału. Natomiast śledziłem ten 

bieg, bo byłem ciekawy jak to wyjdzie w tej formie typowo rekreacyjnej. Wielkie 

brawa Pani Dyrektor i dla całego Ośrodka Sportu i Rekreacji za pomysł. Myślę, że to 

jest sposób na to, żeby w tej dobie pandemii wyciągnąć ludzi z domów, aby wyszli 

pobiegać. Bardzo ładny medal i koszulka, jest to również zachętą. I przede wszystkim 

brak tego wpisowego i brak tej rywalizacji na czas. To spowodowało, że ta frekwencja 

była tak duża, pomimo tych wszystkich pandemicznych obostrzeń. Jeszcze raz bardzo 

dziękuję i oby jak najwięcej takich imprez, ponieważ tylko one mogą spowodować, 

że uda nam się wyciągnąć ludzi z domów i zachęcić do ruchu, a w tym okresie 

pandemicznym jest to bardzo potrzebne i fajnie to wszystko wyszło.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś z członków Komisji posiada jakieś sprawy bieżące? 

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Czy może ktoś z Państwa udzielić mi odpowiedzi na pytanie, na jakim etapie jest 

przetarg na wymianę dachu „Wodnego Parku”? 

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Muszę powiedzieć, że to nie jest tak do końca wymiana dachu. Są to sprawy związane 

z naprawą dachu. A to dwie różne rzeczy. Termin, do którego można złożyć ofertę 

upływa z dniem 25 października. Jeśli Pan Radny sobie życzy to mogę Pana osobiście 

poinformować o rozstrzygnięciu.  

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Nie, dziękuję. Chciałem tylko wiedzieć na jakim etapie to jest.  

 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Do 25 października mają wpływać oferty na wykonanie prac naprawczych dachu 

„Kryta Pływalnia Wodny Park”. 

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Dobrze. A jakieś oferty już wpłynęły?  

 

 

 



4 
 

Magdalena Klimek – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Inowrocławiu: 

Nie. Myślę, że Pan też o tym wie, że z reguły kiedy upływa ten okres to w tym dniu 

najczęściej wpływają oferty.  

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Dziękuję bardzo za odpowiedź.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

Waldemar Kwiatkowski 
 

Protokółowała 
 

Monika Kozioł 


